
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 11/2001 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 252/2001 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη γενίκευση συζήτησης επί επερωτήσεως του 
δημοτικού συμβούλου Χρήστου Γεωργιάδη. 

 
       Σήμερα 14 Μαίου του έτους 2001 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας Δ. Βικέλα & Μητροπόλεως 
γωνία, 2ος όροφος στο κτίριο του Ο.Τ.Ε., ύστερα από την με ημερομηνία 10-5-2001 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  
του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Ταραλάς  
3. Μ. Γαβρίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
5. K. Aσλάνογλου    
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης 

συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Σ. 
Παναγιωτίδης, Ε. Λευκοπούλου.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 253/2001 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Κουκουρδής. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 255/2001 
απόφασης    αποχώρησαν   οι κ.   κ.  Α.   Κεσίδης,  Μ.  

14. Σ. Γεωργιάδης 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. Α. Κεσίδης 
18. M. Σουμελίδης 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 
20. Χ. Γεωργιάδης Σουμελίδης. 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 259/2001 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 260/2001 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 261/2001 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Ουρσουζίδης, Χ. 
Γεωργιάδης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. /2001 απόφασης  

21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Λ. Τσαβδαρίδης 
23. Θ.  Σιδηρόπουλος 
24. Ε. Σοφιανίδης 
25. Ε. Λευκοπούλου 
26. Ι. Ακριβόπουλος 
27. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
28. Ε. Κουκουρδής 
29. Γ. Μανακούλης 

 



 
Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Χ. Γεωργιάδη ο 
οποίος είπε: 

Κύριε Δήμαρχε 
Με την υπ΄αριθ. 180/2001 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής, εγκρίθηκε 

η εισήγηση για την έκδοση κανονισμού λειτουργίας του Δημοτικού Κυνοκομείου 
Βέροιας. 

Με την ίδια απόφαση της Δ.Ε εγκρίθηκε η δημοσίευση του κανονισμού σε 
δύο ημερήσιες εφημερίδες και συγκεκριμένα στον ΛΑΟ και στη ΜΑΚΕΔΟΝΙΚΗ. 

Η απόφαση της Δ.Ε δημοσιεύτηκε στις παραπάνω εφημερίδες, ύστερα από 
το υπ΄αριθ. 3057/3-4-2001 έγγραφό σας. 

Με νεώτερο έγγραφό σας στις 5-4-2001 και με ίδιο αριθ. Πρωτοκόλλου 
3057 δόθηκε εντολή και στην εφημερίδα ΗΜΕΡΗΣΙΑ να δημοσιεύσει τον κανονισμό. 

Ερευνώντας το όλο θέμα, διαπίστωσα ότι η απόφαση της Δ.Ε. 
αντικαταστάθηκε  με την ένδειξη «ΟΡΘΗ  ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ», και γράφηκε στο 
αποφασιστικό  μέρος αυτής να δημοσιευτεί και  στις τρεις ημερήσιες εφημερίδες της 
πόλης. 

Στην συνεδρίαση της Δ.Ε στις 27-4-2001, σας ρώτησα ποιος άλλαξε την 
απόφαση της Δ.Ε και μου απαντήσατε «εγώ ο ίδιος». 

Σας ρώτησα επίσης, πόσο κόστισε αυτή η δημοσίευση, και μου απαντήσατε 
«δεν γνωρίζω». 

Ύστερα από τα παραπάνω, σας επερωτώ κύριε Δήμαρχε: 
Γιατί και με ποιο δικαίωμα παραποιήσατε τα πρακτικά και την απόφαση της 

Δ.Ε.; 
Αυτός είναι ο σεβασμός που δείχνετε στα συλλογικά όργανα του Δήμου; 
Με την ίδια άραγε ευκολία παραποιείτε και άλλες αποφάσεις της Δ.Ε και του 

Δ.Σ.; 
Πως μπορείτε να μας πείσετε για το αντίθετο, ύστερα από αυτήν την 

ενέργειά σας; 
Πως μπορούν να εμπιστευθούν οι δημότες τα όργανα του Δήμου για τις 

αποφάσεις που λαμβάνουν, όταν ο Δήμαρχος αλλάζει τις αποφάσεις αυτές κατά το 
δοκούν; 

Πως μπορείτε και μιλάτε για νομιμότητα και διαφάνεια, ύστερα από αυτήν 
την ενέργειά σας; 

Πως και ποιόν θα πείσετε για νόμιμη και ορθή διαχείριση του δημοτικού 
χρήματος, όταν δεν γνωρίζετε ποιος καθόρισε το ύψος της δαπάνης δημοσίευσης; 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Για να μην μακρηγορώ θα πω μόνο ότι στη Δ.Ε πρότεινα να 
ορισθεί και η εφημερίδα  «το Κεντρί». Και « το Κεντρί» να ήταν στη θέση της 
Ημερήσιας, το ίδιο ακριβώς θα έκανα. Υπάρχει περιφρόνηση σε μένα και στα μέλη 
της ΔΕ. Πρέπει να τιμωρηθείτε κε Δήμαρχε  και να αναλάβετε τις ευθύνες σας. 
 Δήμαρχος :Απουσίαζα από τη συνεδρίαση της Δ.Ε. Κακώς η ΔΕ απέκλεισε 
μία από τις ημερήσιες εφημερίδες  και πήρε απόφαση μόνο για 2 εφημερίδες. Μόλις 
αντελήφθηκα το θέμα έδωσα εντολή να δημοσιευθεί και στην  εφημερίδα 
«Ημερήσια», γιατί δεν μπορεί να υπάρχει αποκλεισμός εφημερίδας. Θα πληρωθεί  με 
το ένταλμα από τις σχετικές πιστώσεις. 
 Η νομιμότητα και η διαφάνεια είναι πάνω απ΄όλα. Και εάν υπήρξε λάθος 
χειρισμός ή λάθος αντίληψη αυτό έχει αποκατασταθεί. 



 Γεωργιάδης Χρ.: Έπρεπε να με πάρετε τηλέφωνο, όπως έχετε κάνει κι άλλες 
φορές. 
 Δήμαρχος :Ναι, αν χρειαζόταν. 
 Προεδρεύων :Περαιώθει η συζήτηση. 
 Σκομπόπουλος :Ζητώ τη γενίκευση της συζήτησης. 
 Προεδρεύων: Ποιοι συμφωνούν να γενικευθεί η συζήτηση; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Γ. Μανακούλης. 
 Προεδρεύων: Ποιοι συμφωνούν να μη γενικευθεί; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, 
Λ. Τάκης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. 
Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Λευκοπούλου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την επερώτηση του δημοτικού  συμβούλου κ. Χ. Γεωργιάδη. 
2.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 17 του Κανονισμού Εργασιών του Δημοτικού 
Συμβουλίου και 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία  
 

 Δεν εγκρίνει τη γενίκευση της συζήτησης επί της επερωτήσεως του δημοτικού 
συμβούλου κ. Χ. Γεωργιάδη. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   252 / 2001 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
O  ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ  Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
 Κ. Ασλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης 
 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 
 Ν.  Χαμαλής Γ.  Μανακούλης 
 Λ. Τάκης   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  31-5-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


